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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anders Ygeman (S)

2016/17:990 Utnyttjandet av minderåriga för kriminell verksamhet

Under senare tid har polisen vittnat om att minderåriga utnyttjas av kriminella 
gäng, bland annat i Malmö och i Göteborg. Ungdomar levererar vapen eller 
narkotika åt äldre gängmedlemmar. Lars Förstell, presstalesman vid 
Malmöpolisen, har vid ett flertal tillfällen beskrivit hur vapentillgången går ned 
i åldrarna. Polisen i Göteborg beskriver situationen i Nordstan som ”ett 
smörgårdsbord för rekrytering”. Det är inte acceptabelt.

En av anledningarna till att minderåriga utnyttjas är att de inte riskerar lika 
allvarliga påföljder som äldre personer, eller om de är under 15 år inte alls får 
ett straff.

Till skillnad från statsrådet och rikspolischefen tycker vi moderater inte att 
utvecklingen går åt rätt håll. Det görs inte tillräckligt mycket för att bekämpa 
kriminaliteten och för att återupprätta tryggheten.

14-åringar ska inte gå runt med vapen, och 16-åringar ska inte behöva 
skyddsvästar för att röra sig utomhus. 

Mot bakgrund av detta vill jag fråga statsrådet Anders Ygeman:

 

Vilka åtgärder tänker statsrådet vidta för att förhindra att minderåriga utnyttjas 
för brottslig verksamhet?

………………………………………

Ellen Juntti (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2017-03-03
Besvaras senast
2017-03-15 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Lisa Gunnfors


